
 

    

ΕΡΩΤΗΣΗ
Αθήνα, 20/09/2020

Του:    Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη
           
            
 ΘΕΜΑ: «Υποστελεχωμένη η ΕΛ.ΑΣ. στα νησιά της Καρπάθου και της Κάσου»

Κύριε Υπουργέ,

Τεράστια προβλήματα αντιμετωπίζουν τα νησιά της Καρπάθου και της Κάσου, όσον
αφορά στη στελέχωσή τους με αστυνομικό προσωπικό. Ειδικότερα, στην Κάρπαθο, η
υποστελέχωση αγγίζει το 50% της ήδη μειωμένης οργανικής δύναμης, γεγονός που
δυσχεραίνει τις συνθήκες εργασίας των αστυνομικών, ενώ παράλληλα, μειώνει και την
αποτελεσματικότητα  των  υπηρεσιών  τους,  δημιουργώντας,  παράλληλα,  δυσμενή
σχόλια και δυσαρέσκεια στις τοπικές κοινωνίες. Σε συνομιλία με τους τοπικούς φορείς
αλλά και με τους  Αστυνομικούς Υπαλλήλους της Νοτίου Δωδεκανήσου, μάθαμε ότι
τέθηκε και θέμα στέγασης των Αστυνομικών υπηρεσιών, με δεδομένο ότι, τα νησιά της
Καρπάθου και της Κάσου, είναι τα μοναδικά στα Δωδεκάνησα, όπου οι αστυνομικές
υπηρεσίες δεν στεγάζονται σε κτήρια του Δημοσίου, αλλά σε μισθωμένα.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Προτίθεσθε να λάβετε τις απαραίτητες πρωτοβουλίες, προκειμένου να στελεχωθούν
τα νησιά της Καρπάθου και  της Κάσου με τον αναγκαίο αριθμό αστυνομικών, έτσι
ώστε   να  τονωθεί  το  αίσθημα  ασφαλείας  των  πολιτών  στα  εν  λόγω  νησιά  και
παράλληλα  να  καταπολεμηθεί  η  έντονη  εγκληματικότητα-παραβατικότητα,  που
υφίσταται στην τοπική κοινωνία;

2. Προτίθεσθε  να  λάβετε  τις  απαραίτητες  πρωτοβουλίες  για  τη  μεταστέγαση  των
Αστυνομικών Υπηρεσιών των άνω νησιών σε σύγχρονα, δημόσια και πιο κατάλληλα
κτήρια; 

Ο Ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

https://www.rodiaki.gr/article/443528/ypostelexwmenh-h-el-as-sto-nhsi-ths-karpathoy 
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